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When I\'m free or in trouble, I always take out a book and read quietly. In no time, I\'ve put my heart into it so that ...
　　When I\'m free or in trouble, I always take out a book and read quietly. In no time, I\'ve put my heart into it so that I\'ll forget all the troubles. It\'s in this way that I\'ve formed the habit of reading in any time.
　　当我空闲的时候或在麻烦，我总是拿出一本书静静地看书。在任何时候，我把我的心让我忘记所有的烦恼。就这样我已经形成在任何时间阅读的习惯。
　　Little boys as I was, I was interest in picture books and storybooks. I was struck by them. No sooner had I entered the middle school than I began to read novel, plays, and essays and so on. I found I could get much from them. Little by little I took great interest in literature and last term I won the first prize in the composition contest among middle-school students in Zhe Jiang.
　　当我还是小孩子时，我在图画书和故事书感兴趣。我很惊讶他们。我刚进入了中学，我开始读小说，戏剧，散文等。我发现我可以从他们身上得到很多。渐渐的我开始对文学感兴趣的最后一学期我在浙江省中学生作文竞赛中获得一等奖。
　　Reading “The Emperor\'s New Clothes”, I had to let out a burst of laughter over his fool. “The Little Match Girl” couldn\'t keep me from crying for her misery. “Robinson Crusoe” took me into a strange world full of danger. And I was also deeply impressed by Helen Keller\'s patience and perseverance… Besides these, books also tell me other thing -how to be a man and how to tell the difference between right and wrong. In a word, good books can make me know what I didn\'t before. So I think of a good book as my best friend.
　　阅读“皇帝的新衣”，我不得不把一阵笑声在他的傻瓜。《卖火柴的小女孩》不能不让我为她哭的痛苦。《鲁滨孙漂流记》把我带进了一个充满危险的陌生的世界。我也深深打动了海伦凯勒的耐心和毅力……除此之外，本书还告诉我其它的东西——如何成为一个男人，如何分辨对与错。总之，好的书籍可以让我知道什么我不在。所以我认为一个好的书是我最好的朋友。
　　I\'ll never forget this famous saying,“Good books are best friends who never turn their backs upon us.”
　　我永远不会忘记这句名言，“好书是最好的朋友，谁不背对我们。”
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